

沙田 302 管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下
電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號：ST302/NTT/091/22/LC
致：碧濤花園第一期各業戶：
敬啟者：

通告

有關：反對運輸署取消橫越大涌橋路近安景街/安心街路口的 行人過路處事宜(2)

本處就上述運輸署的建議諮詢，連日舉行業戶簽名運動反對取消橫越大涌橋路近安景街/安心街路口的行人過路處事宜，已收集 670 多個業戶簽名（超過 9 成單位），本苑法團在此十分感謝各業戶的踴躍參與及對此的關注。

本苑法團已連同相鄰屋苑（包括碧濤花園 2 期及 3 期）的業主組織聯署致函當局，並一併附上碧濤花園 3 期收集的 250 個業戶簽署，呈交有關當局表達住戶的反對聲音，希望表達本區居民的需求，並冀盼有關當局能擱置有關計劃及保留以上行人過路處。本處會繼續密切留意事件發展，並向各業戶定期匯報有關情況。

如有查詢，請即致電 2646 1859 與本處職員聯絡。

碧濤花園第一期管理處
2022 年 3 月 21 日

Date: 21st March 2022
To: Owner(s)/ Residents of Pictorial Garden Phase 1

NOTICE

RE: Objecting the proposal of cancellation of the crossing of Tai Chung Kiu Road near the intersection of On King Street / On Sum Street by Transportation Department (2)

In consultation with the above-mentioned Transport Department's (TD) proposal, Our office had held a signature campaign for owners for several days to oppose the cancellation of the pedestrian crossing at the intersection of On King Street/On Sum Street across Tai Chung Kiu Road, which collected about 670 signatures from owners (over 90% of units). The IO would like to express its gratitude to the active participation and concern of captioned issue.

Our IO has jointly signed a letter to the TD together with the owners' organizations of the adjacent housing estates (including Phase 2 and Phase 3 of Pictorial Garden), together with the signatures of 250 owners collected from Phase 3 of Pictorial Garden, and submitted the letter to them. We expressed the objections and needs of the residents in, and hoped that the TD could shelve the relevant plans and retain the above pedestrian crossings. Our office will continue to closely monitor the development of the incident and report the situation to various owners on a regular basis.

Should you have any queries, please call our office at 2646 1859.



Management Office of
Pictorial Garden Phase 1